
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 3. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 459
Er ministeren opmærksom på, at den nylige miljøvurdering foretaget i forbindelse med
havvindmølleparkplanerne i Jammerland Bugt viste, at der i undersøgelsesperioden fore-
kom en overraskende og meget stor andel af den fælles europæiske trækfuglebestand af
edderfugle i bugten? Og mener ministeren, at dette er vigtigt ny viden, som bør tages i
betragtning i forbindelse med den aktuelle proces i ministeriet med at identificere, hvilke
nye havområder som er af særlig fuglemæssig betydning, og som potentielt kan indgå i
en udvidelse af de danske EU-fuglebeskyttelsesområder?
Svaret bedes oversendt seneste to dag før besvarelsen af samrådsspørgsmål N.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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